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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-25 

Datum:  13. 3. 2014 

Z A P I S N I K 

  

25. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v četrtek, 13. marca 2014, ob 17. 

uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 24. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Hajdina za leto 2014, 

6. Predlog sklepa o potrditvi Strategije trajnostnega razvoja Občine Hajdina 2014 – 2026, 

7. Predlog Ugotovitvenega sklepa o obstoju javnega interesa pri izvedbi investicije »Klubske 

stavbe I. in II. ter tribun in igrišč v območju Športnega parka NK Gerečja vas« in 

oprostitev plačila komunalnega prispevka investitorja NK Gerečja vas,  

8. Predlog Spremembe Pravil o imenovanju kletarja letnika na tradicionalni prireditvi »Iz 

mošta vino - pridi na Hajdino 

9. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Ivan Lešnik, Jožica 

Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec, Ivan Vegelj in 

Maja Vogrinec. 

 

Navzočih je 13 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Opravičeno odsoten: Uroš Krajnc 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- dr. Marjan Leber, predsednik nadzornega odbora, 

- mag. Mojca Šibila Drobnič, ZRS Bistra Ptuj., pri 5. tč. dnevnega reda, 

- Radoslav Simonič, predsednik Strateškega sveta, pri 5. tč. dnevnega reda, 

- Majda Goznik, novinarka Radia tednika Ptuj 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   
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3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 24. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

31. januarja 2014. 

 

Anton Cestnik smatra, da je zadeva, ki jo je izpostavil na prejšnji seji, pri pobudah in 

vprašanjih, zelo  pomembna. Pove, da je postavil vprašanje, kako lahko občinska uprava, 

posreduje v časopis, tako neverodostojen podatek, saj gre za razliko 10.000,00 EUR in se mu 

zdi, da je to neodgovorno in bi to moralo bit v zapisniku zapisano. Prepričan je, da bi bilo 

potrebno razjasnit ali gre za napako pri novinarki ali občinski upravi.  

 

Župan odgovori, da če je to dano, kot pripomba na zapisnik, naj se točno pove, kaj v 

zapisniku ni pravilno zapisano in kako naj se pravilno zapiše.  

 

Anton Cestnik pove, da bi se po njegovem moralo v zapisniku točno napisat da postavka ni 

bila cca 16.000,00 EUR kot je bilo prikazano v Štajerskem tedniku, ampak je bila cca 

27.000,00 EUR in gre za 10.000,00 EUR razlike in se s tem zapisnikom ne strinja in ga ne bo 

potrdil. 

 

Župan odgovori, da se vprašanja v Štajerskem tedniku nanašajo na določene predmete, kar 

pa ni nujno, da je isto kot naše proračunske postavke in vse, kar se dogaja z občinskim 

proračunom je zapisano v proračunu in to je točno to, kar se potrjuje. Če pa kdo misli, da kaj 

ni pravilno napisano, lahko  v pisni obliki poda pripombo in se bo akceptiralo in potem dalo v 

zapisnik.   

 

Drugih pripomb ni bilo za to daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 222: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 24. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  z večino glasov  (ZA – 12, 

PROTI – 1 od 13 navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 9 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Sestala se je tudi Statutarno pravna komisija, zato prosi 

predsednika komisije, Viktorja Markoviča, da poda stališče komisije.  
 

Viktor Markovič pove, da na točke dnevnega reda, člani Statutarno pravne komisije nimajo 

pripomb.  

 

Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev dnevnega 

reda. 

 

Župan ugotovi, da ni nobenih pripomb. Sam pa predlaga v skladu s 34. členom Poslovnika 

občinskega sveta, da se zamenja vrstni red dveh točk dnevnega reda, in sicer 5. tč. Predlog 

Odloka o rebalansu proračuna Občine Hajdina za leto 2014 in 6. tč. Predlog sklepa o 

potrditvi Strategije trajnostnega razvoja Občine Hajdina 2014 – 2026. Člane občinskega 

sveta sprašuje, če se s predlaganim strinjajo. 
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Člani občinskega sveta se strinjajo s predlagano zamenjavo dveh točk dnevnega reda in 

nimajo nobenih pripomb, zato župan v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta daje na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 223: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red, s tem, da se zamenja vrstni 

red dveh točk, in sicer: 5. tč. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Hajdina za leto 

2014 in 6. tč. Predlog sklepa o potrditvi Strategije trajnostnega razvoja Občine Hajdina 

2014 – 2026. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

5. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI STRATEGIJE TRAJNOSTNEGA RAZVOJA 

OBČINE HAJDINA 2014 – 2026 

 

Seji se pridružita predsednik Strateškega sveta, Radoslav Simonič in mag. Mojca Šibila 

Drobnič, predstavnica ZRS Bistre Ptuj. 

 

Radoslav Simonič poda kratko obrazložitev in pove, da je Strateški svet bil imenovan iz strani 

župana in v tem svetu so zraven njega, kot predsednika bili še Janko Merc, Viktor Gojkovič, 

Franc Mlakar in Srečko Glodež. Obrazloži, kako je potekalo delo in pove, da so si ga razdelili 

po področjih.  V letu 2008 je bil sprejet srednjeročni in dolgoročni plan do leta 2020, iz 

katerega je do zdaj veliko stvari že izpolnjenih in zaključenih, zato se je župan pravilno 

odločil za strategijo razvoja Občine Hajdina do leta 2026. Pove, da se je pri zbiranju gradiva 

le tega zbralo ogromno in župan je dovolil, da se k sodelovanju povabi še ZRS Bistro Ptuj. Ta 

strategija je kot »živo bitje«, saj se vsako leto lahko dopolnjuje. Dobro bi bilo, da se ga enkrat 

ali dvakrat letno pregleda in pogleda, kar je že storjenega. Na koncu se zahvali vsem 

sodelavcem iz Strateškega sveta, županu, občinski upravi in posebej še ZRS Bistri Ptuj. 

 

Mag. Mojca Šibila Drobnič pove, da trenutne razmere v gospodarstvu zahtevajo premišljene 

korake na vseh področjih, pa naj gre za subjekte v gospodarstvu, javni upravi ali lokalni 

samoupravi. Ustrezno strateško načrtovanje lahko olajša soočanje z gospodarsko krizo, ki 

smo ji priča v tem trenutku. Občina Hajdina ima  številne razvojne potenciale, ki jih moramo 

znati izkoristiti, kar bomo najlažje dosegli s premišljenim načrtovanjem. Vsestranski razvoj v 

času in prostoru terja nenehno načrtovanje, spremljanje in predvidevanje razvojnih 

sprememb tako na nacionalnem, kot tudi na lokalnem nivoju. Občina Hajdina je tako ponovno 

pristopila k oblikovanju krovnega razvojnega dokumenta »Strategija trajnostnega razvoja 

Občine Hajdina za obdobje 2014-2026«. Ta strategija je dokument, ki predstavlja občino in 

njene prebivalce, izraža specifično stanje v lokalnem okolju na posameznih področjih in kar 

je najvažnejše, predstavlja potrebe in cilje za razvoj v prihodnosti in načine za dosego le-teh. 

Je tako temeljni programski dokument za usmerjanje in izvajanje razvojnih aktivnosti, s ciljem 

zagotavljati trajnostni razvoj občine. Na podlagi ocene stanja podaja razvojno vizijo občine, 

iz nje izhajajoče strateške razvojne cilje ter aktivnosti za njihovo uresničevanje. Opredeljuje 

ključne aktivnosti na področju upravne organiziranosti, infrastrukture, družbenih dejavnosti 

in gospodarstva, ki bi skupno vodile k uspešni izvedbi ključnih projektov za hitrejši in 

skladnejši razvoj občine. Ker je ta strategija Hajdina dinamičen dokument, se ga bo v 

prihodnjih letih dopolnjevalo in usklajevalo, vendar v okvirih opredeljenih strateških ciljev. 

 

Župan se obema in vsem, ki so pri tem sodelovali zahvali in odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje župan na glasovanje naslednji 
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SKLEP št. 224: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme Strategijo trajnostnega razvoja Občine Hajdina 2014 

– 2016. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se obema poročevalcema, preden zapustita sejo še enkrat zahvali za obrazložitev in 

udeležbo na seji. 

 

6. PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE HAJDINA ZA LETO 

2014 

 

Župan pove, da  je Občinski svet Občine Hajdina Odlok o proračunu občine Hajdina za leto 

2014 sprejel že na svoji 18. redni seji, dne 20.3.2013. Na razširjenem kolegiju županov je bilo 

dogovorjeno, da je zaradi nekaterih novih investicij potrebno pripraviti rebalans proračuna 

za leto 2014. Gre za tri večje investicije, katere bomo dobili sofinancirane s strani države. Pri 

izgradnji kanalizacije  RRP6 gre za dvoletni projekt in se v letošnjem letu zaključuje. 

Zaključili se bodo posamezni odcepi sekundarne kanalizacije v naselju Hajdoše in Draženci. 

Glede na uspešno prijavo na razpis z ukrepom 322 »Ureditev vaških središč« se sredstva 

namenijo novi postavki, saj gre za ureditev komunalne in prometne infrastrukture v občini 

Hajdina. V drugi polovici marca bi naj bil razpis za Razvoj regij, kjer že imamo pripravljen 

DIIP in IP, zato je potrebno dodat novo postavko. Za postavko komasacija v občini Hajdina 

moramo zagotoviti sredstva, saj smo se tudi tu v lanskem letu uspešno prijavili na razpis pri 

Ministrstvu za kmetijstvo in okolje, kjer imamo v letošnjem letu odobrenih 135.000,00 EUR. 

Potrebno pa je tudi dodati postavko Energetsko sanacijo šole, saj smo prejeli od Ministrstva 

za infrastrukturo sklep za sofinanciranje v višini 68.000,00 EUR, celotni projekt pa znaša 

okrog 100.000,00 EUR. Dodat je tudi potrebno postavko Meltal, kjer je potrebno zagotovit 

sredstva po sodbi sodišča. To so vse spremembe, zaradi katerih se je pripravil rebalans 

proračuna za leto 2014. Prosi Iva Rajha, predsednika Odbora za javne finance, da poda 

stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance po razpravi bilo sprejeto stališče, da se 

predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Hajdina za leto 2014, sprejme v predlagani 

vsebini. 

 

Župan pove, da je tri dni pred sejo prejel amandma člana Občinskega sveta, Antona Cestnika. 

Danes zjutraj je Anton Cestnik, torej po roku, v malo drugačni obliki poslal  amandma in 

župan sprašuje, če zdaj to pomeni, da se obravnava stari amandma, in če tega prvotnega zdaj 

umika.  

 

Anton Cestnik odgovori, da ne umika amandmaja, da je danes poslal čistopis, ker je že sam 

črtal nekaj postavk  v amandmaju.  

 

Župan pove, da bi se naj na podlagi teh amandmajev posamezne postavke znižale za skupaj 

173.379,00 EUR, ki bi jih namenili za izvedbo javne razsvetljave v Dražencih, kjer trenutno 

poteka gradnja kanalizacije. Danes na dan seje, pa je vložil novi amandma, da bi se 

posamezne postavke znižale za 120.000,00 EUR-ov. V primeru, da bi bil amandma sprejet bi 

se znižala sredstva pri projektih, ki se že izvajajo oz. so zanje že sklenjene pogodbe. Pove, da 

se sam ne strinja, da bi se zmanjšala sredstva za občinski praznik, občinske proslave, 

prireditve, zlate poroke, za redno dejavnost gasilcev, investicije na področju gasilstva, za 

fasado v gasilskem domu v Hajdošah, za cesto PSC Hajdina do okrepčevalnice Maja, za 

zbornik, za zamenjavo vodovodnih cevi, za investicije na športnem področju ipd. Je mnenja, 

da tega  amandmaja ni smiselno potrditi.    
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Anton Cestnik pove, da v nobenem primeru ne gre za zmanjševanje investicij. Poda 

obrazložitev k temu amandmaju, ki ga je podal. Pove, da je zmanjšal postavko občinski 

praznik, za 7.000,00 EUR in postavko za občinske proslave, prireditve, zlate poroke, s čimer 

pove, da ni prizadel nobene aktivnosti v lokalni skupnosti. Izpostavi postavko 30.000,00 EUR 

za PGD Hajdoše, ki letos praznuje 60 let. Tudi DU Hajdina je lani praznovalo 60 let, pa je za 

bilten prejelo le 800,00 EUR, zato se mu zdi prav, da se ta postavka zniža na 800,00 EUR, ker 

so, kot meni, vsa društva v občini enakopravna. Prevelika postavka je tudi po njegovem za 

zbornik, s 14.000,00 EUR se je povečala na 40.000,00 EUR, sam pa jo je prepolovil.  

 

Župan odgovori, da je DU Hajdina res dobilo 800,00 EUR za bilten, ki pa ga pozneje niso 

izdali,  poudari, da pri PGD Hajdoše ne gre za bilten in njihovo obletnico, temveč za 

investicijo v fasado gasilskega doma. 

 

Ivan Vegelj se vključi v razpravo in pove, da ga moti postavka 30.000,00 EUR za PGD 

Hajdoše, kajti obletnice so prejšnja leta imela tudi druga gasilska društva, Slovenja vas, 

Gerečja vas in vsako to društvo je prejelo 10.000,00 EUR-ov.   

 

Ivo Rajh se vključi v razpravo in kot predsednik Odbora za javne finance še enkrat pove, da je 

predlog rebalansa dobro pripravljen in se mu zdi prav, da se ga potrdi.  

 

Ivo Lešnik ima repliko, in sicer mora popraviti trditev Ivana Veglja glede tega, da je vsako 

gasilsko društvo ob obletnici prejelo 10.000,00 EUR, kajti PGD Gerečja vas je ob 80 – letnici 

prejelo 2.000,00 EUR-ov. Je pa ta postavka za PGD Hajdoše bila sprejeta v proračunu že v 

lanskem letu, tako da naj ostane tako kot je. K temu je še dodal, da gasilcem »rezati« ni 

pametno, saj vemo, kaj nam narava dela in koliko v takih primerih pomenijo gasilci. 

 

Anton Cestnik pove, da bi za javno razsvetljavo v Dražencih bilo namenjenih okrog 30.000,00 

EUR preostanek, pa bi se porabil za druge namene. 

 

Župan daje na glasovanje prejeti amandma. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  svet  z večino glasov (ZA – 1, 

PROTI  – 11 od 13 navzočih) NI sprejel predlaganega amandmaja. 

 

Po končani razpravi daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 225: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Hajdina za 

leto 2014. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  z večino glasov (ZA – 12, 

PROTI – 1 od 13 navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

7. PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O OBSTOJU JAVNEGA INTERESA PRI 

IZVEDBI INVESTICIJE »KLUBSKE STAVBE I. IN II. TER TRIBUN IN IGRIŠČ V 

OBMOČJU ŠPORTNEGA PARKA NK GEREČJA VAS« IN OPROSTITEV PLAČILA 

KOMUNALNEGA PRISPEVKA INVESTITORJA NK GEREČJA VAS 

 

Župan pove, da je zaradi legalizacije klubskih prostorov in tribune potrebno urediti dejansko 

stanje, zato se na podlagi Odloka o programu  opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za 

odmero komunalnega prispevka na območju Občine Hajdina predlaga oprostitev plačila 

komunalnega prispevka za gradnjo infrastrukture, ki je predmet projekta. Iva Rajha, 

predsednika Odbora za javne finance prosi, da poda stališče odbora. 
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Ivo Rajh pove, da je na Odboru za javne finance bilo sprejeto stališče, da se Predlog 

Ugotovitvenega sklepa o obstoju javnega interesa pri izvedbi investicije »Klubske stavbe I. in 

II. ter tribun in igrišč v območju Športnega parka NK Gerečja vas« in oprostitev plačila 

komunalnega prispevka investitorja NK Gerečja vas, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 226: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Ugotovitvenega sklepa o obstoju javnega 

interesa pri izvedbi investicije »klubske stavbe I. in II. ter tribun in igrišč v območju 

športnega parka NK Gerečja vas« in oprostitev plačila komunalnega prispevka investitorja 

NK Gerečja vas. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

8. PREDLOG SPREMEMBE PRAVIL O IMENOVANJU KLETARJA LETNIKA NA 

TRADICIONALNI PRIREDITVI »IZ MOŠTA VINO - PRIDI NA HAJDINO 

 

Župan poda obrazložitev k spremembi Pravil o imenovanju kletarja letnika na tradicionalni 

prireditvi »Iz mošta vino – pridi na Hajdino« in pove, da je sprememba v tem, da po 

zaključenem drugem krogu imenovanja kletarjev po vaseh,  se imenovanje novih kletarjev 

letnika ne nadaljuje, razen v primeru smrti ali odstopa – takrat se ga nadomesti, ko je 

posamezna vaška skupnost na vrstnem redu. Nosilec tradicionalne farne prireditve »Iz mošta 

vino – pridi na Hajdino« je po vrstnem redu Vaška skupnost v sodelovanju z obema 

kletarjema iz posamezne vaške skupnosti. Protokol prireditve v cerkvi se primerno prilagodi. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP št. 227: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog spremembe Pravil o imenovanju kletarja 

letnika na tradicionalni prireditvi “Iz mošta vino – pridi na Hajdino”. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

9. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda naslednje informacije: 

- Danes ob 18. uri je prireditev športnik leta in kar nekaj je še drugih prireditev, gledaliških 

iger, premier, občnih zborov, izpeljan je bil tudi kulturni praznik itd.  Apelira na vse, da se 

teh raznih prireditev udeležujejo. 

- V soboto 5. aprila bo tradicionalna čistilna akcija.  

- V nedeljo 6. aprila bo pred hramom hajdinskih kletarjev,  zasaditev potomke Stare trte z 

mariborskega Lenta, v sodelovanju s kletarji, župnijo in občino. 

- Kljub slabemu stanju v državi se investicije v občini dobro peljejo, kar nekaj se pridobiva. 

- Aprilska seja bo namenjena ceni vode in odpadkov. 

- Zaradi Zakona o davku na nepremičnine, v letošnjem letu odpadejo sredstva od stavbnega 

zemljišča. 
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- Imeli smo sestanek z Dravskimi elektrarnami glede širitve kanala. V lanskem letu so imeli 

planiran razpis za nadaljevanje del, vendar zaradi poplav, to ni bilo izpeljano, ker so bila 

sredstva porabljena,  zdaj pa je razpis pripravljen in v mesecu maju, se bi naj nadaljevala 

dela. 

- Veliko se dela na tudi na zborniku in  komasaciji. 

- Pove, da je bila seja predsedstva Skupnosti občin Slovenije, kjer je bil prisoten tudi 

minister Virant  in ni več nobenega govora o ukinjanju občin, ampak se predvideva 

zmanjšanje števila svetnikov. 

 

2. Anton Cestnik opozori župana, da ni prav da ga žali in opozori tudi na delo nadzornega 

odbora, ker ni bilo obravnavno še nobeno poročilo nadzornega odbora.  Sprašuje, zakaj ta 

poročila niso bila obravnavana. 

 

Župan odgovori, da so člani občinskega sveta prejeli vse ugotovitve nadzornega odbora in če 

se komu kaj zdi nekorektno, naj to napiše in se bo obravnavalo. 

 

3. Anica Drevenšek opozori na hišo pri okrepčevalnici Maja, ki se dobesedno podira in je 

nevarna za okolje. O tem bi bilo potrebno obvestit gradbeno inšpekcijo. 

 

Valerija Šamprl odgovori, da je to že bilo obveščeno. 

 

Župan odgovori, da bomo gradbeno inšpekcijo o tem še enkrat obvestili. 

 

4. Župan pove še, da se začenja investicija nadvoza na Zg. Hajdini preko proge in da je 

imenoval komisijo. Pripravljen je že osnutek sporazuma, ki smo ga posredovali vsem članom 

komisije v pregled, poslali ga bomo tudi na ministrstvo.  

 

Marjan Leber predlaga,  da bi se ta komisija sestala. 

 

Župan pove, da se bo sklicala komisija. 

 

Franc Mlakar pove, da je bil v tujini in ni mogel še podrobno pregledati tega sporazuma,  

ampak kolikor se mu zdi, da v tem sporazumu mi zahtevamo nekaj, samo v primeru, če se bo 

kaj poškodovalo, ampak naše izhodišče oz. naše zahteve bi morale biti tudi zato, ker se ceste 

uporabljajo, če se bo kaj uničilo, pa še zraven tega torej druga stopnja.  

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 17.50.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


